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Jesień, jak co roku, topi świat w żółci i czerwieni. Nie namawiamy 

do ucieczki od niej, choć – pozostając w nawiązaniu do tekstu piosen-

ki „Remedium” Magdy Czapińskiej, mamy nadzieję, że realizacja tego 

pomysłu będzie za kilkanaście lat możliwa. W październiku bowiem, 

podpisaliśmy umowę z PKP Polskie Linie Kolejowe, na realizację doku-

mentacji projektowej na budowę linii kolejowej Zegrze-Przasnysz. To, 

co jeszcze trzy lata temu pozostawało w sferze marzeń, dzisiaj coraz 

bardziej przybliża się ku realizacji. 

Kolejnym z zadań, które „za chwilę” zostanie zrealizowane, to budo-

wa gminnego żłobka. Jak zapewne Państwo pamiętacie, powstanie on 

w Zegrzu. Złożyliśmy wniosek o pozwolenie na budowę, a wykonawca 

jest już przygotowany do rozpoczęcia robót w terenie.   

Interesującym wątkiem inwestycyjnym jest również renowacja ko-

ścioła w Woli Kiełpińskiej, na którą parafia otrzymała dofinansowanie 

unijne. To ważne zadanie, służące zachowaniu pamięci o dwóch waż-

nych dla historii gminy rodach: Krasińskich i Radziwiłłów. 

W numerze naszego miesięcznika, który trzymacie Państwo w rę-

kach, nie zabrakło także relacji z przedsięwzięć gminnych, informacji 

o planowanych inicjatywach oraz zaproszeń na lokalne listopadowe 

wydarzenia. Zapraszamy do lektury.

Redakcja 

Informacje dla mieszkańców

rada SenIorów przyjmuje informacje i sugestie dotyczące problemów
seniorów i osób starszych pod e-mail: serock.radaseniorow@gmail.com

STRAŻ MIEJSKA W SEROCKU
siedziba: Urzad Miasta i Gminy w Serocku, ul. Rynek 21 pok. 22

kontakt: tel. stacjonarny 22 782 72 92, tel. kom. 603 873 290
e-mail: straz.miejska@serock.pl

Urząd miasta i Gminy w Serocku czynny jest: 
w poniedziałki w godzinach 8-18, od wtorku do czwartku w godzinach 8-16, 
w piątki w godzinach 8-14, tel. 22 782 88 05

W NUMERZE

Przyjęcia interesantów 

Przyjęcia interesantów przez Burmistrza miasta i Gminy Serock 
 - artura Borkowskiego, odbywają się we wtorki w godzinach 14.00-16.00.
Obowiązują wcześniejsze zapisy – tel. 22 782 88 05.
Zapytania i wnioski można wysyłać także na maila umg@serock.pl.

Zastępca Burmistrza – marek Bąbolski pełni dyżury telefoniczne 
we wtorki w godzinach 14.00-16.00 – tel. 22 782 88 05.

Przewodniczący rady miejskiej w Serocku mariusz rosiński pełni dyżury w 
poniedziałki w Urzędzie Miasta i Gminy w Serocku w godzinach 18:30 – 20:30.
Zapytania i wnioski można również kierować  
na adres e-mail: m.rosinski@serock.pl.

Czwarta rata płatności  
podatków lokalnych  ............................................................... 4
Kolej Zegrze-Przasnysz - podpisano 
umowę na dokumentację projektową  .........  4
Pierwszy gminny żłobek  ............................................ 5
Postępy w budowie 
sali gimnastycznej przy SP Jadwisin  ...............  6
Nowe przedszkole w Woli Kiełpińskiej  ..............  6
Pozyskanie gruntów w Zegrzu coraz bliżej  . 7
Renowacja kościoła w Woli Kiełpińskiej  ............... 7
Rejon ul. Tchorka - rozpatrzenie uwag  ............  8

Jesienne grabienie liści ................................................  8
Wyjazd studyjny  ....................................................................  9

Zakup sprzętu sportowego dla szkół ............  9
Sesja zdjęciowa 
w Szkole Podstawowej w Zegrzu  ..................  10
„Nauka nie musi być nudna”  ................................  10
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z Joanną Papuzińską  ...................................................  12

Burmistrz pożegnał 
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Serocka Akademia Seniora  ...................................  13
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Muzyczny podwieczorek 
– Maurizio Mastrini  ......................................................  15
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Czwarta rata płatności podatków lokalnych
dziękujemy wszystkim mieszkańcom, którzy 

terminowo dokonali wpłaty I,II,III raty podatku 
za 2022 rok.
Terminowe płacenie podatków zapewnia stabilną 

i pewną  realizację zadań zaplanowanych w budżecie miasta i 
gminy Serock. Prawidłowo i terminowo realizowane dochody 
pozwalają na prawidłową realizację wcześniej planowanych 
wydatków.

Ściąganie i dochodzenie podatków powoduje dla każdej 
ze stron (podatnik i organ) konieczność ponoszenia dodatko-
wych  kosztów, naraża na zapłatę odsetek. Ważne jest więc 
wykonywanie swoich obowiązków podatkowych wobec 
miasta i gminy w należyty sposób.  

Przypominamy, że do 15 listopada 2022 roku należy doko-
nać płatności IV raty podatków lokalnych. 

cZwarta rata PŁatnoŚcI Podatków LokaLnycH    

w tym terminie płacimy: 
PODATEK OD NIERUChOMOŚCI:
Termin płatności: osoby fizyczne do 15 listopada 2022 roku. 
Termin płatności: osoby prawne  do 15 dnia każdego mie-

siąca roku 2022.  

PODATEK ROLNy:
Termin płatności: osoby fizyczne do 15 listopada 2022 roku. 
Termin płatności: osoby prawne do 15 listopada 2022 roku.  

PODATEK LEŚNy:
Termin płatności: osoby fizyczne do 15 listopada 2022 roku. 

Termin płatności: osoby prawne  do 15 dnia każdego mie-
siąca roku 2022.

 OPłATA 
ZA GOSPODAROWANIE ODPADAMI KOMUNALNyMI 
Termin płatności: osoby fizyczne do 15 listopada 2022 roku. 

od 2017 roku w Urzędzie miasta i Gminy Serock  funk-
cjonuje usługa powiadamiania sms dla podatników mia-
sta i Gminy Serock informującą o zbliżającym się terminie 
płatności bądź o zaległościach z tytułu podatków i opłat 
lokalny. 

System powiadamiania sms cieszy się dużym zainte-
resowaniem wśród mieszkańców czego dowodem jest 
zwiększająca się ilość  wysyłanych powiadomień.

Szybka informacja za pośrednictwem sms generuje 
mniejsze koszty wysyłanej korespondencji.

Zachęcamy do zgłaszania numerów telefonów w celu 
wprowadzenia do bazy podatkowej Urzędu miasta i Gmi-
ny w Serocku.

Pierwszy gminny żłobek
Z myślą o naszych najmłod-
szych mieszkańcach, a także 
o ich rodzicach, od półtora 

roku pracujemy nad realizacją 
pomysłu budowy placówki żłobkowej 
na terenie naszej gminy. W ubiegłym 
roku opracowaliśmy program funkcjo-
nalno-użytkowy, czyli dokument który 
szczegółowo określa parametry archi-
tektoniczno-techniczne, wytyczne do 
projektów instalacyjnych i aranżacyj-
nych, sposób zagospodarowania tere-
nu oraz wymagania materiałowe dla 
tego przedsięwięcia.

Opracowanie to było podstawą do 
ogłoszenia przetargu na realizację robót 
budowlanych. Aby przyspieszyć prze-
bieg procesu inwestycyjnego zdecy-
dowaliśmy się na formułę „zaprojektuj i 
wybuduj”, tj. zlecenie temu samemu wy-
konawcy w ramach jednego zamówienia 
wykonanie kompleksowych prac pro-
jektowych i robót budowlanych. Takie 
rozwiązanie gwarantuje skrócenie cza-
su realizacji zadania, ponieważ niektóre 
działania mogą być prowadzone równo-
legle. W przypadku rozdzielenia zadań 
na projektowanie i roboty budowlane 
– w pierwszej kolejności musielibyśmy 
zlecić opracowanie kompletnego pro-
jektu (budowlanego i wykonawczego), 
uzyskać wszystkie uzgodnienia i zgody 

formalno-prawne i dopiero po zakoń-
czeniu tych działań moglibyśmy rozpo-
cząć procedurę wyłaniania wykonawcy 
robót budowlanych. Natomiast formuła 
„zaprojektuj i wybuduj” pozwala wyko-
nawcy przygotowywać się do realizacji 
robót budowlanych, lub nawet je zacząć, 
jeszcze na etapie projektowania. Odno-
sząc się tu do przykładu naszego żłobka: 
zakończyliśmy już prace związane z pro-
jektem budowlanym (został już złożony 
wniosek o pozwolenie na budowę). Na 
jego podstawie, po uzyskaniu pozwole-
nia na budowę, wykonawca będzie mógł 
rozpocząć roboty budowlane (roboty 
ziemne, fundamentowe), a także zlecić 
wykonanie elementów konstrukcyjnych 
obiektu (zastosowana tu technologia 
prefabrykowana zakłada wytworzenie 
podstawowych części obiektu w za-
kładach produkcyjnych, które na placu 
budowy będą tylko montowane „w ca-
łość”), podczas gdy w dalszym ciągu 
będą trwały prace projektowe. Co praw-
da zasadnicze kwestie na tym etapie są 
już rozwiązane, ale wciąż jeszcze mogą 
być doprecyzowane sprawy aranżacyj-
ne, wyposażenia wnętrz, doboru mate-
riałów wykończeniowych itp. 

Dzięki tej równoległości działań 
znacznie skraca się czas potrzebny na 
realizację całego przedsięwzięcia.

Oczywiście dobór formuły reali-
zowania zadania inwestycyjnego  jest 
kwestią dość indywidualną i zależy od 
wielu czynników,  jednak przy plano-
waniu każdego z nich opcja „zaprojek-
tuj i wybuduj” brana jest pod uwagę. 
Niejednokrotnie w wyniku analizy wie-
loaspektowej efektywności realizacji 
przedsięwzięcia - tradycyjna forma 
wydaje się być skuteczniejsza niż ta, 
wybrana w przypadku naszego żłobka. 
Wynika to głównie ze stopnia skom-
plikowania przedsięwzięć w obrębie 
istniejących już obiektów budowla-
nych. Im poziom skomplikowania wyż-
szy – tym trudniej precyzyjnie określić 
na etapie tworzenia PFU zakres prac do 
wykonania. Żeby to zrobić, trzeba by 
szczegółowo rozpracować rozwiąza-
nia projektowe, co z kolei jest tożsame 
z opracowaniem szczegółowego pro-
jektu, który miałby być częścią zlecenia 
w przypadku formuły „zaprojektuj i wy-
buduj”. Dlatego, w takich przypadkach 
stosuje się „tradycyjną” kolejność reali-
zacji przedsięwzięcia tj. opracowanie 
szczegółowego projektu (na podstawie 
którego wykonawca jest w stanie okre-
ślić zakres prac), uzyskanie pozwolenia 
na budowę i dopiero po przebrnięciu 
przez ten etap – zlecenie prac budow-
lanych. 

Kolej Zegrze-Przasnysz - podpisano umowę 
na dokumentację projektową

7 października 2022 roku Ire-
neusz Merchel, Prezes Zarzą-
du PKP Polskie Linie Kolejo-

we S.A. oraz Artur Borkowski, 
Burmistrz Miasta i Gminy Serock podpi-
sali umowę na opracowanie dokumen-
tacji projektowej budowy nowej linii 
kolejowej Zegrze-Przasnysz.

Podpisanie umowy odbyło się przy 
udziale:

henryka Kowalczyka – Wicepreze-
sa Rady Ministrów, Ministra Rolnictwa 
i Rozwoju Wsi, Andrzeja Adamczyka – 
Ministra Infrastruktury, Andrzeja Bitte-
la – Sekretarza Stanu w Ministerstwie 
Infrastruktury, pełnomocnika rządu 
ds. przeciwdziałania wykluczeniu ko-

munikacyjnemu, przedstawiciela Wo-
jewody Mazowieckiego Konstantego 
Radziwiłła, Janiny Ewy Orzełowskiej 
– Członka Zarządu Województwa 
Mazowieckiego, Anny Brzezińskiej 
- Przewodniczącej Komisji Rozwoju 
Gospodarczego, Infrastruktury i Prze-
ciwdziałania Bezrobociu Sejmiku Wo-
jewóztwa Mazowieckiego, Radnych 
Sejmiku Województwa Mazowieckie-
go, przedstawicieli partnerskich samo-
rządów, Radnych Rady Miejskiej w Se-
rocku, pracowników samorządowych i 
różnych jednostek zaangażowanych w 
realizację projektu, a także mieszkań-
ców gminy Serock. 

Po podpisaniu umowy, PKP przy-
stąpi do uruchomienia procedury prze-

targowej, w wyniku której wyłoniony 
zostanie podmiot odpowiedzialny za 
prowadzenie prac projektowych nowej 
linii kolejowej.

Docelowo połączy ona Serock, Puł-
tusk, Maków Mazowiecki i Przasnysz 
z ośrodkiem aglomeracyjnym – Warsza-
wą. W ramach powstałego wstępnego 
studium planistyczno-prognostycznego 
wytrasowano trzy warianty, w których 
projektanci, wspólnie z samorządami, 
wypracowali najkorzystniejsze w wielu 
wymiarach opcje realizacji przyszłej in-
frastruktury kolejowej. W ramach budo-
wy linii powstanie ponad 70 km torów 
kolejowych, przeprawa na Narwi oraz, 
w zależności od wariantu, od 11 do 14 
stacji i przystanków.

Przypomnijmy: Projekt budowy li-
nii kolejowej uzyskał dofinansowanie 
w ramach programu Kolej+ jako jeden z 
czterech projektów na Mazowszu. Dofi-
nansowanie pokryje 85% kosztów prac 
projektowych i kosztów wykupu nie-
ruchomości. Ponieważ projekt dotyczy 
budowy nowej infrastruktury kolejowej, 
zakres robót budowlanych wykracza 
poza ramy programu Kolej+, którego 
okres obowiązywania kończy się w roku 
2028. Szacowane koszty inwestycji wy-
niosą ok 2 mld zł. Szacowany koszt prac 
projektowych i wykupu nieruchomości 
to ponad 300 mln zł.

Samorząd Województwa Mazo-
wieckiego zadeklarował także uru-
chomienie 14 par pociągów na linii 
Zegrze-Przasnysz przez okres 5 lat od 
zakończenia inwestycji.

Partnerami projektu budowy kolei 
Północnego mazowsza są:

- Samorząd Województwa Mazo-
wieckiego;

- samorządy powiatowe: legionow-
ski, makowski, pułtuski i przasnyski,

- samorządy gminne: Wieliszew, 
Nieporęt, Serock (lider), Pokrzywnica, 
Pułtusk, Karniewo, Maków Mazowiec-
ki, Szelków, Krasne, Sypniewo, Płonia-
wy–Bramura, gmina Przasnysz, Miasto 
Przasnysz

Osiemnaście samorządów wspól-
nymi siłami pokryje wkład własny na 
stworzenie dokumentacji projektowej 
wspomnianej linii. Jednym z najważ-
niejszych partnerów tej inwestycji jest 
Sejmik Województwa Mazowieckiego, 
który przekaże na ten cel aż 24,5 m zł, 
czyli ponad 50% wartości zadania.

W ramach wykonanego wstępnego 
studium planistyczno-prognostycznego 
został wybrany wariant rekomendowa-
ny do dalszych prac. Udostępniamy go 
na stronie www.serock.pl

 kontakt dla mediów 
ze strony PkP PLk:
Mirosław Siemieniec
 Rzecznik prasowy 
PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. 
rzecznik@plk-sa.pl 
T: +48 694 480 239
 kontakt ze strony 
samorządu serockiego:
 Jakub Szymański 
Kierownik Referatu Gospodarki 
Gruntami, Planowania 
Przestrzennego i Rozwoju 
j.szymanski@serock.pl 
tel. 22 782 88 05

Redakcja
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Postępy w budowie 
sali gimnastycznej przy SP Jadwisin

Tuż po zakończeniu roku szkolnego rozpoczęte zo-
stały roboty budowlane przy rozbudowie budyn-
ku Szkoły Podstawowej w Jadwisinie. Generalnym 

Wykonawcą jest firma Eko Invest. Po tych 3 miesią-
cach intensywnej pracy na około 2 tygodnie wyprzedzamy 
wstępnie założony harmonogram. 

Obecnie zalane zostały stropodachy na części magazyno-
wej oraz nowej części sanitarnej. Zostały rozpoczęte prace 
murarskie mające na celu budowę ścian do docelowej wyso-
kości na części sportowej. 

W połowie września odbyła się koordynacja na budowie, 
podczas której zostały omówione szczegóły dotyczące doce-
lowego montażu paneli fotowoltaicznych, przygotowania do 
sezonu grzewczego oraz sposobu ogrzewania budowy. 

W październiku zakończona została budowa nowego pla-
cu zabaw. Obecnie przygotowujemy dokumentację powyko-
nawczą celem oddania placu zabaw do użytkowania. SIS

Ponownie odnosząc się do naszego 
żłobka: „zaprojektuj i wybuduj” okazało 
się właściwszą formą, ponieważ w nie-
wielkim stopniu (od strony konstruk-
cyjnej) ingerujemy w część istniejącą 
- skupiamy się na jej wyremontowaniu 
i przearanżowaniu, a główne prace pole-
gają na budowie nowej części, „doklejo-
nej” tylko do części istniejącej. 

Założenia realizacyjne przewidują, 
że w „nowej” części  powstaną 4 sale 
przedszkolne z bezpośrednim dostę-
pem do łazienek i pomieszczeń maga-
zynowych, a także szatnia oraz kuchnia 
i kotłownia .

Istniejący budynek zostanie zaada-
ptowany na potrzeby niewielkiego żłob-
ka wraz z częścią socjalno-administra-
cyjną służącą całej placówce. W „części 
żłobkowej” powstanie duża sala mająca 
docelowo służyć dwadzieściorgu dzie-
ciom. Będzie ona podzielona ścianą 
mobilną o wysokiej dźwiękochłonności 
na tzw. „część do aktywności dziennej” 
i „część sypialnianą”. Rozwiązanie takie 
ma zapewnić dzieciom duży komfort 
podczas nawet całodziennego przeby-
wania w placówce i realizowania swoich 
potrzeb osobistych w bardzo zindywi-
dualizowany sposób. Ponadto zostanie 

tu także utworzona niewielka sala o 
cechach przestrzeni przeznaczonej do 
pracy w zakresie integracji sensorycznej, 
mająca w naszym zamyśle służyć dzie-
ciom, które nieco trudniej radzą sobie 
w dużej grupie rówieśników, potrzebują 
wyciszenia czy spokoju lub np. bardzo 
indywidualnego kontaktu z opiekunem. 

Oprócz tego zaplanowaliśmy 
utworzenie zewnętrznego placu za-
baw dla dzieciaczków z różnych grup 
wiekowych.

Zakładamy, że inwestycja zostanie 
w całości zakończona w przyszłym roku

PRI

Nowe przedszkole w Woli Kiełpińskiej

Pozyskanie gruntów w Zegrzu coraz bliżej
Jak już informowaliśmy, od 
pewnego czasu prowadzili-
śmy rozmowy z administracją 

wojskową, dotyczące nabycia 
gruntów:

- w sąsiedztwie Szkoły Podstawo-
wej w Zegrzu, działka gruntu o po-
wierzchni 812 m2,

- w sąsiedztwie zabytkowej 
prochowni na wysokości ul. Pułku Ra-
dio, przy linii brzegowej Jeziora, działka 
gruntu o powierzchni 1570 m2.

Finalnie udało się uzyskać akcep-
tację dla planów gminy, dotyczących 
zagospodarowania tych działek na 
potrzeby społeczności lokalnej i uru-
chomiona została procedura ich prze-
kazania na rzecz gminy. Wcześniej, 
w wyniku prowadzonych prac, udało 
się przeprowadzić podziały geodezyj-
ne gruntu (wyodrębniono interesujące 
gminę grunty) oraz spowodować wyłą-

czenie tych gruntów spod zarządu Mi-
nisterstwa Obrony Narodowej. Obecnie 
wystąpiliśmy do Starosty o rozpoczęcie 
procedury ich przekazania w drodze da-
rowizny na rzecz gminy. 

Przypomnijmy, że pozyskanie tych 
terenów umożliwi Gminie zabezpie-
czenie przewidywanych potrzeb w za-

Już od kilku tygodni przed-
szkolaki i pedagodzy z Woli 
Kiełpińskiej mogą cieszyć się 

nowym obiektem. Pod koniec 
września udostępniliśmy dobudowa-
ną w ramach Zespołu Szkolno-Przed-
szkolnego część, w której utworzono 
pięć nowoczesnych sal  przedszkolnych 
- każda z bezpośrednim dostępem do 
łazienki. W ramach rozbudowy powstały 
też dodatkowe pomieszczenia do zajęć 
terapeutycznych oraz magazynowe. W 
wyniku przebudowy przemodelowana 

została także komunikacja w budynku, 
w taki sposób, że część przedszkolna 
stanowi samodzielną, zamkniętą prze-
strzeń, co wg założeń w znaczny sposób 
wpłynie na wzrost bezpieczeństwa naj-
młodszych. W wyniku realizacji przedsię-
wzięcia część pomieszczeń dotychczas 
funkcjonujących jako odziały przed-
szkolne zostanie przydzielona szkole 
na potrzeby realizacji zajęć dydaktycz-
nych – co zwiększy potencjał szkoły i da 
większe możliwości przy konstruowaniu 
planów lekcji. Dodatkowo w ramach za-

dania wybudowano platformę dla osób 
mających trudności z poruszaniem się 
po schodach. Urządzenie to z pewnością 
zwiększy dostępność budynku dla osób 
niepełnosprawnych. 

W ramach inwestycji nowo powsta-
ła część została także wyposażona 
w meble w systemie zabudowy stałej 
a także meble wolnostojące. 

Umowa na realizację została zawarta 
w 15 kwietnia 2021 r. Wykonawcą prac zo-
stała firma JL Sp. z o.o. z siedzibą w łom-

ży. Inwestycja była zadaniem niezwykle 
trudnym do zrealizowania z uwagi na 
wyjątkowo niesprzyjające okoliczności, 
które przypadły na czas objęty umową. 
Pandemia covid-19 , a  w drugiej części 
realizacji inwestycji - działania wojenne 
na Ukrainie - spowodowały występowa-
nie praktycznie nieustannych trudności 

na rynku towarów i usług budowlanych. 
Dodatkowo prowadzenie prac w ob-
rębie najstarszej części budynku szkoły  
przyniosło wiele „niespodzianek”, które 
spowodowały konieczność przeprowa-
dzenia dodatkowych, niemożliwych do 
przewidzenia wcześniej prac. Wszystkie 
te czynniki sprawiły, że przebrnięcie przez 

proces realizacji prac budowalnych był 
niezwykle wymagający zarówno dla nas – 
inwestora, jak i dla wykonawcy. Tym bar-
dziej cieszymy się, że zakończenie prac i 
udostępnienie obiektu dzieciom nastą-
piło praktycznie zgodnie z założeniami z 
początku realizacji zadania.

PRI

kresie rozbudowy Szkoły Podstawowej 
w Zegrzu, a także kontynuację projek-
tu stworzenia atrakcyjnej przestrzeni 
rekreacyjnej nad brzegiem Jeziora Ze-
grzyńskiego, którego pierwszy etap już 
służy lokalnej społeczności.

GP

Renowacja kościoła w Woli Kiełpińskiej
Kościół w Woli Kiełpińskiej przejdzie renowację. Dzię-
ki pomocy z UE uda się przeprowadzić także prace 
konserwatorskie. Jak zauważa przewodnicząca sej-

mikowej komisji rozwoju gospodarczego, infrastruk-

tury i przeciwdziałania bezrobociu Anna Brzezińska - przyznane 
dofinansowanie to znaczące wsparcie. – Dzięki niemu kościół 
odzyska dawną świetność. To już kolejne środki, które trafiają 
do gminy Serock, a korzyści z nich odczuwają przede wszystkim 
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Wyjazd studyjny

Jesienne grabienie liści

W dniach 6-7 października 2022 r. 
odbył się dwudniowy wyjazd studyjny 
w ramach operacji pn. „Różnicowanie 
indywidualnych działalności rolniczych 
sposobem na rozwój obszarów wiej-
skich”, w którym uczestniczyli sołty-
si, rolnicy, właściciele gospodarstw 
agroturystycznych oraz członkinie Kół 
Gospodyń Wiejskich z terenu Miasta 
i Gminy Serock. 

Uczestnicy odwiedzili m.in. far-
mę „yOShIKIGOI”, zajmującą się ho-
dowlą karpi Koi i gospodarstwo rol-
ne zajmujące się produkcją podłoża 

dla boczniaków. Zwiedzali i uczest-
niczyli w warsztatach w Inkubato-
rze Kuchennym w Krwonkach. Za-
prezentowana została uczestnikom 
działalność Turkowskiej Unii Roz-
woju – T.U.R. w tym projektu zwią-
zanego z przywracaniem starych 
odmian drzew i krzewów oraz pro-
jektów w zakresie edukacji zielarskiej,  
a także certyfikacji i sprzedaży pro-
duktów lokalnych. 

Krótki, ale bardzo intensywny wy-
jazd bogaty był w treści merytoryczne, 
stworzył również możliwość wymia-

ny doświadczeń z właścicielami od-
wiedzanych gospodarstw. Posiadanie 
większej wiedzy o możliwościach róż-
nicowania działalności indywidualnych 
gospodarstw może przyczynić się do  
poszerzenia swojej działalności lub 
zmiany jej kierunku. 

Zachęcamy do odwiedzenia stron 
internetowych: mazowieckie.ksow.pl - 
gdzie można znaleźć informacje o bie-
żących inicjatywach i wsparciu KSOW, 
oraz do zarejestrowania się jako Partner 
KSOW na stronie: ksow.pl.

OŚRiL

„Europejski Fundusz Rolny na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich: Europa inwestująca w obszary wiejskie”
Instytucja Zarządzająca Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 - Minister Rolnictwa i Rozwoju Wsi

Operacja współfinansowana ze środków Unii Europejskiej w ramach Schematu II Pomocy Technicznej  
„Krajowa Sieć Obszarów Wiejskich” Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014–2020

Jesienią, większość z nas prowadzi prace porządko-
we w ogrodzie. Grabienie liści o tej porze roku jest 
w większości przypadków uznawane za wskazaną 

część prac ogrodowych, lecz czynność ta, wykony-
wana w nieodpowiedni sposób, może powodować więcej 
szkody niż korzyści. Uważa się, że grabienie liści może zabu-
rzyć cykl życiowy jeży oraz wyeliminować z ogródka poży-
teczne owady. Warto zatem podczas jesiennych porządków 
w ogrodach zadbać o naszych małych przyjaciół i stwarzać 
im odpowiednie warunki w ich naturalnym środowisku. Za-
legające na trawniku liście tworzą pokrycie termoizolacyjne 
gleby, która poprzez ocieplanie gruntu chroni rośliny i żyją-
ce w glebie organizmy. Jeżeli wówczas grabienie liści nie jest 
niezbędne, zachęcamy do wykorzystania zalet jakie przynosi 
nam natura i pozostawienie liści na trawnikach

OŚRiL

mieszkańcy. Ważnym elementem projektu będzie odrestauro-
wanie aż 9 zabytków ruchomych: Epitafium „Antoniego Krasiń-
skiego”, Epitafium „Eustachy Krasińskiej”, Epitafium „Kazimierza 
Krasińskiego”, Epitafium „Józefa Wawrzyńca Krasińskiego, Epita-
fium „Stanisława Krasińskiego”, Epitafium „Karola Krasińskiego”, 
Epitafium „Macieja Księcia Radziwiłła”, Epitafium „Antoniego 
Księżopolskiego i żony Apolonii z Krasińskich”, tablica epitafijna 
„Kazimierz Prosi do Boga o westchnienie”.

Odwiedzającym kościół, udostępnione zostaną piwnice 
i krypty znajdujące się w podziemiach. Utworzona zostanie 
również izba tradycji, w której znajdą się pamiątki po prze-
szłych pokoleniach. Szczególne miejsce poświęcone będzie 
dwóm rodom: Radziwiłłów i Krasińskich. Jako założyciele 
i fundatorzy kościoła, odegrali istotną rolę w historii regio-
nu. Zbiory parafii poddane zostaną digitalizacji i będą do-
stępne w Internecie.

Rejon ul. Tchorka - rozpatrzenie uwag
Referat Gospodarki Gruntami, 

Planowania Przestrzenne-
go i Rozwoju informuje, że 
zakończył się etap II wyło-

żenia do publicznego wglądu 
miejscowego planu zagospodarowa-
nia przestrzennego miasta Serock 
– obszar A – etap A, obejmujący 
obręby cz. 02, 03, 04, 05, 11. Zarzą-
dzeniem Burmistrza Miasta i Gminy 
Serock nr 139/B/2022 z dnia 7 paź-
dziernika 2022 r. zostały rozpatrzone 
wniesione do projektu uwagi. Część 
uwag została rozpatrzona pozytyw-
nie, w związku z czym projekt planu 

zostanie przekazany do ponownego 
wyłożenia do publicznego wglądu. 
Powyższe zarządzenie dostępne jest 
pod adresem: https://www.bip.se-
rock.pl/4428,rok-2022.

Poniżej przedstawiamy listę naj-
istotniejszych zmian, jakie zostaną na-
niesione do projektu w oparciu o złożo-
ne przez Państwa uwagi:

- skorygowana zostanie linia zabu-
dowy od projektowanej drogi;

- obniżona zostanie wysokość zabu-
dowy i możliwość realizacji zabudowy 
szeregowej po południowej stronie ul. 
Daliowej;

- ograniczona zostanie możliwość 
realizacji zabudowy szeregowej po pół-
nocnej stronie ul. Jaśminowej;

- skorygowany zostanie w niewiel-
kim stopniu przebieg rowu melioracyj-
nego;

Kolejne wyłożenie projektu planu 
rozpocznie się w listopadzie br. Ogło-
szenie o wyłożeniu i projekt planu 
będą dostępne niezmiennie pod adre-
sem https://www.bip.serock.pl/75,o-
gloszenia.

Referat Gospodarki Gruntami, 
Planowania Przestrzennego  

i Rozwoju

Realizacja projektu przybliży mieszkańcom oraz turystom 
kulturę i tradycję regionu.

Źródło: mazovia.pl

Zakup sprzętu sportowego dla szkół

W ramach projektu „Gimnastyka w gminie Serock” i „Umiem pływać w gminie Serock” dofinansowanego przez Mi-
nisterstwo Sportu i Turystyki ze środków Funduszu Zajęć Sportowych dla Uczniów, zakupiono sprzęt sportowy do 
prowadzenia zajęć sportowych z elementami gimnastyki korekcyjno – kompensacyjnej i nauki pływania.

Zakupione akcesoria m.in. maty podłogowe, dyski sensoryczne do balansowania, maty masujące, piłki do skaka-
nia, materace, mini szczudła, piłeczki sensoryczne i deski do pływania - zostały przekazane szkołom.

ZOSiP
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Sesja zdjęciowa w Szkole Podstawowej w Zegrzu
W czwartek 6 października 
Samorząd Uczniowski zre-
alizował Projekt „Sesja zdję-

ciowa z okazji Dnia Edukacji 
Narodowej”.

Dzięki sprzętowi zakupionemu w ra-
mach programu "Laboratoria przyszło-
ści" jedna z sal lekcyjnych zamieniła się 
w plan zdjęciowy. Uczniowie biorący 
udział w projekcie wcielili się w role 
osób, które zazwyczaj zatrudnione są 
przy takich wydarzeniach. Rolę fotografa 
powierzono Alicji łukasik, jej asystent-
ką była hanna Bąk, kierownikiem planu 
zdjęciowego – Paulina Kochanowska. 
Nie zabrakło też osoby odpowiedzial-
nej za oświetlenie – Maja Zembrzuska, 
ochroniarza – Martyna Kondrat, pracow-
nika obsługi – Tomasz Balcerzak. Całe 
wydarzenie obserwowały i dokumen-
towały uczennice z Sekcji Dziennikar-

skiej – Izabela Ośkiewicz i Oliwia Głów-
czak, jako dziennikarki lokalnej gazety. 
Wszyscy świetnie przygotowali się do 
wyznaczonych ról i bardzo profesjonal-
nie podeszli do swojej pracy. Ale przede 
wszystkim była dobra zabawa. Ekipa or-
ganizująca sesję zdjęciową mogła liczyć 
na wsparcie i praktyczne rady pani foto-
graf, Elwiry Aleksandrowskiej, która wy-
stąpiła w roli naszego eksperta. 

Modelami byli reprezentanci klas 
4-8. Każdy uczeń wcielił się w nauczy-
ciela innego przedmiotu. Liczyła się 
kreatywność, pomysłowość i rozmach. 
Cała klasa mogła brać udział w plano-
waniu i projektowaniu stylizacji.

Efektem wspólnych wysiłków bę-
dzie wystawa fotograficzna na dolnym 
holu, która rozpocznie obchody Dnia 
Edukacji Narodowej w zegrzyńskiej 
szkole.

W trakcje realizacji projektu ucznio-
wie mieli możliwość rozwijać swoje za-
interesowania, doskonalić umiejętność 
planowania, komunikowania się, pracy 
w grupie, kierowania innymi, co przygo-
towuje ich do tego, by w przyszłości peł-
nili określone role społeczne i zawodowe. 
Przy okazji uczniowie mogli zmierzyć się 
z tremą podczas prezentacji przed obiek-
tywem aparatu i kamery, gdyż na sesji zja-
wiła się gościnnie nasza gminna telewizja. 

Zdjęcia, które powstały podczas 
sesji można obejrzeć na stronie: www.
spzegrze.pl

Więcej o sprzęcie zakupionym do 
gminnych szkół w ramach realizacji pro-
jektu "Laboratoria Przyszłości" - w mate-
riale filmowym na yT na kanale "Serock 
- na szklaku możliwości".

Ewa Lisowska 
– opiekun Samorządu Uczniowskiego

„Nauka nie musi być nudna”
Minął ponad miesiąc od koń-
ca wakacji, miesiąc od kiedy 
uczniowie wspólnie – i trze-

ba podkreślić, stacjonarnie - 
uczą się nowych rzeczy, rozwijają umie-
jętności, pogłębiają wiedzę i integrują 
się z grupą .

W Szkole Podstawowej w Zegrzu, 
nowy rok szkolny stał się okazją do po-
szerzania ciekawości poznawczej każ-
dego ucznia. Dzięki zaangażowaniu 
wychowawców poszczególnych klas, 
współpracy i wsparciu rodziców, ucznio-
wie mogli uczestniczyć w ciekawych 
wyjazdach integracyjno–poznawczych. 

śniowej i Twierdzy Modlin –  militarny 
park zewnętrzny;

- przeszli podziemnym chodnikiem 
z nietoperzami;

- uczestniczyli w grze terenowej, 
gdzie pracowali z mapą odkrywając 
ukryte wskazówki, rozwiązywali szyfry 
i zagadki logiczne;

- sprawdzali swoje umiejętności 
strzeleckie. 

Przybliżenie zagadnień ekologii 
umożliwił uczniom udział w warszta-
tach prowadzonych w Centrum Kultury 
i Czytelnictwa w Serocku we współpra-
cy z Fundacją  Dziedzictwa Nadbużań-
skiego, pt.: „Nasz Bug rzeka życia”.

Uczniowie:
- uczestniczyli w Eko warsztatach, 

wykonując obrazki z surowców odna-
wialnych – czyli z naturalnych terenów 
zielonych;

- podziwiali okolice Serocka z ka-
tamaranu – jak też miejsce połączenia 
Bugu z Narwią;

- poznali historię Serocka: historię 
rynku; średniowiecznego grodziska Bar-
barka; XVI-wiecznego kościoła;

- zwiedzili Izbę Pamięci i Tradycji Ry-
backich.

Nauka nie musi być nudna, nie musi 
przebiegać tylko w ławkach szkolnych. 
Wielozmysłowe poznawanie najbliższe-
go otoczenia pozwala na zdobywanie 
doświadczeń i trwalsze zapamiętanie 
uczonych treści.

Wielu wrażeń historycznych dostar-
czył uczniom wspólnie spędzony czas 
na wycieczce do pobliskiego Modlina.

Uczniowie:
- poznali wydarzenia historyczne 

związane z Twierdzą Modlin;
- zobaczyli pozostałości po Forcie 

w Modlinie;
- zwiedzili Muzeum Kompanii Wrze-

Niezapomnianych, wspólnych prze-
żyć, tych naukowo-chemicznych oraz 
techniczno-sportowych, doświadczy-
li uczniowie z klas czwartych. Pobyt 
uczniów w hULAKULA w Warszawie był 
zarówno lekcją WF w kręgielni oraz lek-
cją przyrody przeprowadzoną podczas 
wspólnych warsztatów „Lody azotowe”. 

Uczniowie:
- zgłębili tajniki nauki gry w krę-

gle pod czujnym okiem instruktora, 
a później wspólnie rywalizowali na 
torach;

- uczestniczyli w warsztatach sca-
lających naukę i kuchnię molekular-
ną, gdzie młodzi naukowcy i kucharze 
wspólnie przygotowali lody z ciekłym 
azotem i różnymi dodatkami.

Doświadczenie żywej lekcji biologii 
w terenie, możliwość poznania wielu 
gatunków zwierząt, mieli okazję ucznio-
wie z klas Va, VIa, VIb, którzy wspólnie 
zwiedzili ogród zoologiczny w łodzi. 
Podczas wyjazdu uczniowie:

- poznali znane i mniej znane gatun-
ki zwierząt żyjące na całym świecie;

- poznali gatunki zwierząt zagrożo-
ne wyginięciem;

- obserwowali dzikie zwierzęta 
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Od kiedy za naszą wschodnią granicą wybuchła woj-
na aż do teraz wsparcia uchodźcom na terenie Mia-
sta i Gminy Serock udzieliło z potrzeby serca wiele 

osób prywatnych i firm. We współpracy z Urzędem 
Miasta i Gminy działały ośrodki Geovita, KKWR i Orange, które 
w okresie największej fali napływu uchodźców gościły ponad 
600 osób jednocześnie. Mnóstwo osób zatrzymywało się u nas 
tylko na chwilę, część zdecydowała się na powrót do ojczyzny, 
inni podróżowali na zachód. Pewna grupa została u nas na dłu-
żej, a Centrum Szkoleniowe Orange w ostatnim czasie zapew-
niało zakwaterowanie jeszcze dla ok 150 osób. 14 października 
Burmistrz Miasta i Gminy Serock pożegnał obywateli Ukrainy. 
Serdecznie dziękujemy wsystkim osobom zaangażowanym 
w niesienie pomocy naszym sąsiadom.

 Redakcja

Burmistrz pożegnał uchodźców z Ukrainy

Serocka Akademia Seniora
Serocka Akademia Seniora 
w dniach 22 -23 września 
2022 wyjechała na wycieczkę 

na południowe Podlasie do ło-
sic i Białej Podlaskiej. Uniwersytet Trze-
ciego Wieku w łosicach zaprosił na-
szych członków Akademii na Uroczyste 
Otwarcie Roku Akademickiego. Organi-
zatorzy przygotowali bogaty program 
kulturalny i folklorystyczny. Ruszyliśmy 

szlakiem Stefana Żeromskiego. Ten wy-
bitny polski pisarz, autor Przedwiośnia, 
Popiołów, Wiernej Rzeki przebywał na 
ziemi łosickiej w roku 1889-1890, jako 
guwerner dzieci w majątku łysów. 

O tej przyjaznej ziemi, w jednym 
z Dzienników Żeromski pisał, "Tu na Pod-
lasiu zyskałem sobie taką przyjażń i takie 
współczucie, że mógłbym być dumny".

Jesienne spotkanie autorskie z Joanną Papuzińską
A wszystko zaczęło się od 
lektury…. – „Asiunia” Joan-
ny Papuzińskiej. Poruszająca 

opowieść o wojnie widziana 
oczami dziecka, jakże aktualna w obec-
nych czasach. Książka porusza serca, 
zarówno ucznia jak i nauczyciela. Ze 
wzruszeniem była czytana na lekcjach, 
by mocniej przybliżyć wartość tej 
szczególnej historii dziecka, by nic nie 
pominąć. I wtedy pojawił się pomysł… 
by spotkać, poznać samą autorkę, któ-
rej książka jest autobiografią. Nie było 
to proste, ale udało się. 06.10.2022 r. 
przyjechała do Szkoły Podstawowej im. 
Wojska Polskiego w Zegrzu na wizytę, 
pt. „Jesienne spotkanie autorskie z Jo-
anną Papuzińską”.

Spotkanie poprzedzone było przy-
gotowaniami: sprzedażą książek samej 
autorki, np. „Darowane kreski”, „Zbun-
towane słowa”, „Zwierzuś”, „O królew-
nie żabce i tajemniczym pierścieniu”, 
„Nasza mama czarodziejka”, „Mój tato 
szczęściarz” oraz „Asiunia”, w których 

w dniu wizyty można było otrzymać 
imienny autograf od pisarki. Z pewnym 
wyprzedzeniem został zorganizowany 
w szkole dla uczniów klas 1-3 konkurs 
plastyczny, pt. ”Moja ulubiona scena 
z wybranej książki Joanny Papuziń-
skiej” – w którym laureaci mieli zaszczyt 
otrzymać dyplom z rąk samej autorki 
oraz podpis na dyplomie. Cała uroczy-
stość była oparta na wcześniej przygo-
towanym krótkim scenariuszu.

Wizyta zaczęła się od powitania go-
ścia oraz występem uczniów klasy 3b, 
którzy przepięknie recytowali wybrane 
wiersze Joanny Papuzińskiej. W dalszej 
części pisarka bardzo ciekawie opowia-
dała o twórczości, która zajęła główną 
część jej życia pomimo, że marzyła aby 
być śpiewaczką. Można było usłyszeć 
słowa – „pisanie mi najlepiej wychodziło”. 
Opowiadała także o swoim życiu, o ro-
dzinie, dzieciach – od których to czerpała 
pomysły na książki oraz ich treści. 

W kolejnej części spotkania ucznio-
wie klas 0 – 3, którzy mogli kolejno 

zadawać pytania. Jednym z nich było 
zapytanie o książkę pt. „Nasza mama 
czarodziejka” – gdzie dowiedzieliśmy 
się, że Joanna Papuzińska początkowo 
napisała tylko jedno opowiadanie, któ-
re pojawiło się w czasopiśmie „Świersz-
czyk”, ale poproszono autorkę, aby pi-
sała kolejne opowiadania i tak powstała 
cała książka – zbiór opowiadań.

Po części oficjalnej pisarka została 
zaproszona w kameralnym już gronie z 
klasą 3b na poczęstunek przygotowa-
ny przez rodziców uczniów klasy przy 
pięknie udekorowanym jesiennym sto-
le. Bardzo ciekawym punktem tej wizy-
ty było przeczytanie dzieciom wierszy-
ka z książki „Rozwesołki nowe”.

Obdarowani pozytywną energią od 
samej Joanny Papuzińskiej, z uśmie-
chem na twarzy możemy powiedzieć, 
że jesteśmy zadowoleni ze spotkania, 
które przebiegało w bardzo przyjemnej 
atmosferze wzruszeń, ale i radości oraz 
śmiechu tak jak w książkach.

Barbara Mitkowska

w ich codziennych rytuałach i zachowa-
niu – słonia w kąpieli;

- oglądali kapibary, które potrafią 
zaskoczyć swoim wyglądem;

- uczestniczyli w warsztatach z prze-
wodnikiem w Orientarium.

Wiele klas zorganizowało cieka-
we i niepowtarzalne zajęcia w szkole. 
Uczniowie:

- przygotowali szybko i smacznie 
gofry – dodatki też były;

- wykonali owocowe koktajle i sałatki 

– wiedząc, że owoce i warzywa odgrywa-
ją bardzo ważną rolę w diecie człowieka;

- uczestniczyli w wyjątkowym kon-
cercie duetu KANU, który łączy tradycje 
muzyczne Polski i Afryki zachodniej – 
gdzie artyści zaśpiewali w języku bam-
bara, którym posługują się mieszkańcy 
Burkina Faso;

- mieli okazję poznać instrumenty 
muzyczne, takie jak: wiolonczela, fidel 
płocka, suka biłgorajska, afrykański in-
strument kora, na których mogli zagrać;

- uczestniczyli w konkursach i qu-
izach zorganizowanych w szkole z oka-
zji Europejskiego Dnia Języków.

Zorganizowane wyjazdy i warsztaty 
wymagały dużego zaangażowania i pla-
nowania. Organizatorzy postarali się, 
żeby każdy znalazł coś interesującego 
dla siebie i jednocześnie mógł cieszyć 
się przebywaniem w grupie rówieśni-
czej. Nauka poprzez doświadczanie i za-
bawę, to jest to, co lubimy!

Hanna Kamińska

Izba pamięci Stefana Żeromskie-
go znajduje się w Szkole Podstawowej 
w Niemojkach, gdzie mieszkańcy zgro-
madzili wyjątkowe zbiory, tworząc małe, 
a dla lokalnej Społeczności "wielkie" mu-
zeum regionalne, przechowujące pamiąt-
ki o minionych czasach, dla przyszłych po-
koleń, o kulturze i historii naszego kraju. 

łosicki Dom Kultury gościł nas 
w pięknej sali widowiskowej, gdzie od-

była się uroczystość UTW Otwarcia Roku 
Akademickiego. Seroccy Seniorzy rów-
nież przygotowali  program artystyczny, 
opracowany w nowej aranżacji, spektakl 
na podstawie nagranego filmu "Milczący 
Sfinks albo Trubadur Złudzenia" rzecz 
o Jerzym Szaniawskim. Wieczór spędzili-
śmy z łosickimi Seniorami i z Zespołem 
Pieśni i Tańca Podlasia. 

W drugim dniu wycieczki byliśmy 
w Białej Podlaskiej, gdzie mogliśmy 
zobaczyć bogate zbiory Muzeum 
Południowego Podlasia i podziwiać 
ogromny kompleks pałacowo-par-
kowy rodu Radziwiłłów. W drodze 
powrotnej w Dworze Mościbrody, 
obecni Właściciele Dworu, Państwo 
Borkowscy opowiedzieli nam ciekawą 
historię Dworu i oprowadzili nas po 

gospodarstwie ze stawami rybnymi 
hodowli karpia.

O Podlasiu pisała  Pani Barbara Wa-
chowicz - "Ogród Miłości" - w paździer-
niku - chyba jeszcze tu piękniej niż la-
tem. Pachnie sianem i liśćmi spadłymi, 
światło jest jasne przezroczyste.

Polska jest piękna, zwiedzamy Polskę
Zarząd SAS
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Teatr Młodego Widza

Noc Bibliotek

Muzyczny podwieczorek – Maurizio Mastrini
W niedzielę 9 października 
serocka publiczność miała 
przyjemność wysłuchać zna-

komitego koncertu fortepiano-
wego w wykonaniu Maestro Maurizio 
Mastriniego. Pianista włoskiego po-
chodzenia przybył do Polski, aby za-
prezentować swój najnowszy album. 
Płyta „Lockdown” została bardzo do-
brze przyjęta zarówno we Włoszech jak 

i na całym świecie. Serocczanie wysłu-
chali utworów w wersji fortepian solo. 
Maestro zaprezentował cały wachlarz 
wyjątkowo czułych kompozycji, nace-
chowanych głębokim sensualizmem. 
I choć oczywiście było to spotkanie 
muzyczne, to jednak nie sposób odmó-
wić Maesto Mastriniemu zdolności do 
tłumaczenia złożonych odczuć poprzez 
muzykę, która jest w stanie dotknąć. Te-

matyka utworów zakreśliła szeroki krąg, 
nawiązując do relacji międzyludzkich, 
zachwytu naturalnym pięknem czy też 
poddania się potędze wyobraźni. 

Cykl koncertów „Muzyczny Podwie-
czorek” organizowany jest we współpra-
cy ze Stowarzyszeniem Instytut Muzyki 
Dawnej i realizowany dzięki wsparciu 
finansowemu Powiatu Legionowskiego.

CKiCz w Serocku

Centrum Kultury i Czytel-
nictwa wraz z Ośrodkiem 
Pomocy Społecznej zapro-

siło najmłodszych miesz-
kańców Miasta i Gminy Serock na 
spotkanie z cyklu „Teatr Młodego Wi-
dza”. W sobotę 24 września odbyło 
się przedstawienie pt. „Piracka Przy-
goda” w wykonaniu aktorów z Teatru 
„JUMAJA”. Na scenie przedstawiona 
została historia „nie-dobrego” Pi-

VIII edycja ogólnopolskiej akcji noc Bibliotek za nami!     
W sobotni październikowy wieczór młodzi czytelnicy spotkali się w serockiej bibliotece, gdzie czekały na nich liczne 
atrakcje, podczas których nie zabrakło śmiechu i pozytywnej energii. W myśl tegorocznego hasła „To musi się po-

wieść” uczestnicy wzięli udział w przygotowanych przez bibliotekarzy zadaniach, m.in. w bibliotecznych podchodach 
czy też w labiryncie słownym. W bibliotecznej czytelni czekały tajemnicze pudełka, które posłużyły do zabawy w Bricolage. 
Zabawa polegała na wylosowaniu z każdego pudełka po jednym przedmiocie i ułożeniu na ich podstawie opowieści - uczestni-
kom nie zabrakło kreatywności! Punktem kulminacyjnym tego wieczoru był film „Biuro detektywistyczne Lassego i Mai. Pierw-
sza tajemnica”. Dziękujemy wszystkim uczestnikom - bez Was by się nie powiodło!

 Biblioteka

20 października obchodzili-
śmy Europejski Dzień Seniora. 
W związku z tym wydarze-

niem, w sobotę, 22 paździer-
nika, w sali widowiskowej Centrum 
Kultury i Czytelnictwa w Serocku tłum-
nie zgromadzili się seroccy seniorzy 
wraz z przedstawicielami organizacji 
seniorów: Rady Seniorów, Serockiej 
Akademii Seniora i Klubu Aktywnego 
Seniora. Najlepsze życzenia wszyst-
kim zebranym złożyli Burmistrz Miasta 
i Gminy Serock, pan Artur Borkowski, 
oraz przewodniczący Rady Miejskiej, 
pan Mariusz Rosiński. Nie zabrakło też 

Dzień Seniora 2022

ciepłych podziękowań za kolejny rok 
udanej współpracy ze strony przed-
stawicieli organizacji seniorskich, pana 
Piotra Kowalczyka oraz pana Sławomira 
Jackowskiego.

Następnie wszyscy wspólnie obej-
rzeli fenomenalny program kabaretowy 
"Nic nowego pod słońcem" w wykona-
niu uznanego aktora, Sławomira hol-
landa. Program niebanalny, albowiem 
naznaczony dojrzałym spojrzeniem na 
życie, jego uroki, paradoksy i proble-
my ale przy tym lekki i energiczny - tak 
jak i widownia! Bisom, ku zadowoleniu 
wszystkich, nie było końca.

Dopełnieniem wieczoru była też 
możliwość spotkania i rozmowy przy 
słodkim poczęstunku. Przy kawie i zna-
komitych ciastach niosły się rozmowy 
o dalszych planach, kolejnych inicjaty-
wach i pomysłach. Wszystkim seniorom 
- tym którzy przyszli oraz tym, którzy 
tamtego wieczoru nie mogli być z nami - 
życzymy wszelkiej pomyślności, gratulu-
jąc również i tego przykładu, który nam 
daje serocka społeczność seniorów: jak 
pięknie można żyć, jak aktywnym moż-
na być, jak wiele można z siebie dać i jak 
wiele można razem osiągnąć!

CKiCz w Serocku

rata, który pod wpływem różnych 
okoliczności i wydarzeń zmienia się 
na lepsze. Spotyka na swojej drodze 
sprytną Piratkę, mądrą Ośmiornicę 
i bardzo ufnego Kraba i to dzięki nim 
dostrzega, jak ważna w życiu każde-
go człowieka jest przyjaźń. Mamy na-
dzieję, że ta optymistyczna historia 
z morałem na długo zostanie w pa-
mięci najmłodszych widzów.

CKiCz w Serocku
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V Nadnarwiańskie Spotkania ze Sztuką

25 września 2022 roku w sali 
widowiskowej Centrum Kul-
tury i Cztelnictwa w Serocku 

odbyły się - jubileuszowe - 
V Nadnarwiańskie Spotkania ze Sztuką. 

Wydarzenie, tradycyjnie otworzył 
piosenką i poprowadził nieodmiennie 
czarujący Jarosław Wasik – artysta kon-
wersacjonalista. Tego wieczoru jednak 
skupiliśmy się na lokalnych artystach, 
których prace można było oglądać pod-
czas wystawy. O swym malarstwie opo-
wiadała Doris Multan, która zabrała nas 
w świat mgieł, światłocieni i kolorów. 
Widownia miała również okazję poznać 
fotografie Anety Baranek, czyli nadnar-
wiańskie widoki uchwycone w kadrze, 
przypominające o uroku tego zakątka 
świata, który nazywamy Domem. Po-
nadto obejrzeliśmy też krótkometrażo-
wy film Olgi Kłyszewicz pt. „Jutro nas 
tam nie ma”, który bez słów, lecz wyra-

ziście przekazał emocje ukryte w histo-
rii nietypowego spotkania. 

Podczas wydarzenia nie zabrakło 
również akcentu poświęconego ręko-
dziełu użytkowemu. Spotkaliśmy się 
bowiem z paniami Agatą Kobrzak oraz 
Elizą Klimek, które przez całe lato dziel-
nie prowadziły bezpłatne warsztaty kra-
wieckie i tkackie dla mieszkańców gmi-

Kabaretowy weekend w Serocku

7 i 8 października Sala Wido-
wiskowa Centrum Kultury 
i Czytelnictwa w Serocku 

rozbrzmiewała szczerym śmie-
chem i radością – wszystko to za spra-
wą kabaretów, które gościły na naszej 
scenie!

W piątkowe popołudnie 7 paździer-
nika wystąpił amatorski zespół kabare-
towo-muzyczny „Na Luzie” w widowi-
sku kabaretowym pt: „Que sera sera”. 
Aktorzy zabrali publiczność w kolorowy 
i słoneczny świat piosenek i wesołych 
skeczy. Publiczność bawiła się świetnie 
– sala wypełniona po brzegi, gromkie 
oklaski i radosne wybuchy śmiechu pod-
kreślały muzyczno-kabaretowy charak-
ter spotkania. Aktorzy na co dzień dzia-
łają pod skrzydłami Miejskiego Ośrodka 
Kultury w Legionowie. Opiekunką, po-
mysłodawczynią i założycielką zespołu 
jest pani Małgorzata Luzak, natomiast 
kierownikiem muzycznym pan Marek 
Pawłowicz. 

Z kolei w sobotę 8 października wy-
stąpiła u nas grupa kabaretowa „Chyba” 

ny Serock w ramach projektu pod nazwą 
"Sztuki zapomniane a odczarowane". 

Po krótkiej przerwie na kuluarowe 
rozmowy połączone z podziwianiem 
wystawy, ubarwionej okolicznościowy-
mi babeczkami oraz symboliczną lamp-
ką wina, znaleźliśmy się u studni - do-
słownie i w przenośni! Zespół U Studni 
poniósł nas w noc, wypełnioną poezją 
śpiewaną i czułym brzmieniem. Tym sa-
mym też poprzez żywe słowo domknę-
liśmy krąg sztuk, które - zapuściwszy 
korzenie tego wieczoru w Serocku - 
pięły się ku gwiazdom...

Wszystkim gościom, wszystkim ar-
tystom, wszystkim uczestnikom ser-
decznie dziękujemy, że byliście razem 
z nami. Do zobaczenia za rok, podczas 
kolejnej, szóstej odsłony Nadnarwiań-
skich Spotkań ze Sztuką!

DZIĘKUJEMy
CKiCz w Serocku

ze swoim najnowszym programem za-
tytułowanym krótko: „4”. Pochodzący z 
Wrocławia artyści to bez wątpienia naj-
lepszy i najzdolniejszy kabaret młodego 
pokolenia z ogromnym doświadcze-
niem scenicznym i telewizyjnym. Przez 
dwie godziny czteroosobowy zespół 
rozbawiał serocką publiczność z nie-
zwykłym sprytem, albowiem w swo-

im programie artyści zadbali o to, aby 
każdy znalazł w nim coś dla siebie. Bły-
skotliwe teksty i przemyślane skecze, 
niebanalne pomysły, niezwykła energia 
i mnóstwo improwizacji – wszystko to, 
czego publiczność pragnie najbardziej – 
Kabaret „Chyba” dostarczył w ilościach 
hurtowych.

CKiCz w Serocku
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11 listopada 1918 r. w okolicach Serocka
w przededniu wolności
Wojska niemieckie wyparły Rosjan z obszaru 

dzisiejszej gminy Serock na początku sierpnia 1915 r. 
Od tego czasu rozpoczęła się okupacja - teren znalazł 

się w Generalnym Gubernatorstwie Warszawskim, którym 
kierował gen. hans von Beseler.  Garnizonem Zegrze (ko-
szary i forty w Zegrzu, koszary w Zegrzu Południowym oraz 
fort w Dębem) zaczęła zawiadywać Cesarska Komendantura 
Zegrze-Dębe. Powstała też Komendantura Miejscowa w Se-
rocku. Potem utworzono w Zegrzu zgrupowanie niemieckiej 
piechoty zapasowej. Był to obóz szkoleniowy przygotowując 
rekrutów do walki na froncie wschodnim. Po podpisaniu przez 
Niemcy pokoju z Rosją w marcu 1918 r., obóz szkoleniowy za-
mieniono na obóz kwarantannowy, do którego trafiali żołnie-
rze niemieccy i państw sprzymierzonych, których zwolniono 
z niewoli rosyjskiej. 

Ciekawym epizodem był pobyt żołnierzy Legionów Pol-
skich w koszarach w Zegrzu Południowym w 1917 r. Przebywały 
tam najpierw pułki II Brygady, a potem 5. pułk III Brygady Legio-
nów. 14 lipca 1917 r. w tych koszarach miał miejsce tzw. „kryzys 
przysięgowy” – odmowa złożenia przez legionistów ślubowa-
nia na braterstwo broni z armiami Niemiec i Austro-Węgier. Po 
tym wydarzeniu powstał obóz dla internowanych oficerów le-
gionowych w koszarach w Beniaminowie (Białobrzegach).

dzień niepodległości
Jesienią 1918 r. czuć było zbliżającą się niepodległość. 

10 listopada do Warszawy przybył Józef Piłsudski uwolniony 
z twierdzy magdeburskiej i od razu rozpoczął rozmowy przed-

EUGEniUSZ JURKOwSKi
dowódca pododdziału POw, 

który zajął koszary w Zegrzu 11 listopada 1918 r. 
(zdjęcie późniejsze)

ALEKSAndER dłUtEK
dowódca pododdziału POw, 

który zajął koszary w Zegrzu Południowym 
11 listopada 1918 r.  
(zdjęcie późniejsze)

stawicielami niemieckiej Centralnej Rady Żołnierskiej w War-
szawie. Warto wyjaśnić, że oddziały niemieckie były wtedy 
w stanie rozprzężenia spowodowanego rewolucją w Niem-
czech. Oficerowie zostali odsunięci od dowodzenia i władzę 
przejęli ich podwładni, których głównym celem był jak najszyb-
szy powrót do domu. Rozmowy prowadzone przez Piłsudskie-
go były ukierunkowane na bezkrwawe przejęcie przez stronę 
polską obiektów wojskowych. Wydano stosowne rozkazy dla 
żołnierzy Polskiej Organizacji Wojskowej (POW).

W garnizonie w Zegrzu przebywali żołnierze niemieckiego 
obozu kwarantannowego o znikomej wartości bojowej i ni-
skim morale. 10 listopada 1918 r. dowódca pododdziału POW 
z Wieliszewa Aleksander Dłutek ps. „Wieliszewski” otrzymał 
rozkaz zajęcia garnizonu w Zegrzu. 11 listopada po południu 
10-12-osobowa grupa peowiaków rozbroiła niemieckie poste-
runki w koszarach w Zegrzu Południowym. Pododdział ten 
był jednak za mały, żeby zająć koszary w Zegrzu, więc wie-
czorem przysłano 20-osobowy pododdział POW z warszaw-
skiej Pragi dowodzony przez por. Eugeniusza Jurkowskiego 
ps. „Grabiński”. Negocjacje z Niemcami trwały krótko i cały 
garnizon został przejęty przez POW. 13 listopada 1918 r. więk-
szość niemieckiej załogi opuściła Zegrze na statku „herold”. 
Reszta żołnierzy niemieckich (ok. 40) chroniła koszary przed 
grabieżą, pełniąc warty wspólnie z peowiakami. 

28 listopada 1918 r. utworzono dowództwo polskiej Twier-
dzy Zegrze z płk. Olgierdem Pożerskim na czele. Peowiacy 
por. Jurkowskiego zostali przeniesieni do koszar w Jabłonnie 
(dzisiejsze Legionowo) i wcielono ich do jednego batalionów 
piechoty tworzonego Wojska Polskiego.

Mirosław Pakuła
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Potomkowie serockich Żydów odwiedzili Serock
12 października 2022 r. gościliśmy w Serocku miesz-
kających w Brazylii potomków serockich Żydów. 
Odwiedzili nas Sibele i Jose Melnik wraz z córkami 

yasmin i Natashą. Towarzyszyła im dziennikarka Ali-
na Woźniak.

Jose Melnik jest synem Maiera Melnika urodzonego w Se-
rocku w 1921 r. oraz wnukiem Borucha Melnika mieszkające-
go przed II wojną światową przy ul. Kościuszki. Maier Melnik 
ocalał z Zagłady. Po wybuchu wojny prawdopodobnie uciekł 
z Serocka lub udało mu się uwolnić z grupy wypędzonej 
z miasta 5 grudnia 1939 r. Znalazł się na terenach zajętych 
przez Sowietów, potem trafił do Orszy i Czelabińska, gdzie 
pracował jako stolarz. Po wojnie jako repatriat wrócił do Pol-
ski i zamieszkał koło Szczecina. Później wyemigrował, naj-
pierw do Izraela, a potem do Brazylii.

Nasi goście rozpoczęli wizytę od spotkania z Burmistrzem 
Miasta i Gminy Serock Arturem Borkowskim oraz od obejrze-

nia aktu urodzenia Maiera Melnika. Następnie odwiedzili miej-
sca związane z ludnością żydowską, w tym cmentarz. Jednym 
z odwiedzonych miejsc była też nasza Izba Pamięci, w której 
jest dział poświęcony ludności żydowskiej.

Sport szkolny

24 września na boisku w Woli 
Kiełpińskiej odbyły się gmin-
ne eliminacje piłki nożnej 

dziewcząt w ramach rozgry-
wek MIMSz.

Do zawodów przystąpiły 3 szkoły 
z naszej gminy.

wyniki:
SP Wola Kiełpińska - SP Serock 5:0
SP Zegrze - SP Wola Kiełpińska 0:4
SP Serock - SP Zegrze 1:1
tabela końcowa
1 miejsce - SP Wola Kiełpińska
2 miejsce - SP Zegrze
3 miejsce - SP Serock SIS

Podobnie, jak w latach ubiegłych 
dzieci z lokalnych miejscowości z uśmie-
chem na twarzy brały aktywny udział w 
zajęciach podczas tegorocznej edycji!

Zajęcia nie mogłyby się odbyć bez 
zaangażowania środków z budżetu So-
łeckiego przez Sołtysa Stasiego Lasu 
Pana Józefa Lutomirskiego.

Na ostatnich zajęciach dzieci otrzy-
mały drobne upominki z zaproszeniem 
powrotu do zajęć w przyszłym roku, 
prawdopodobnie już w maju.

SIS

Zajęcia Sportowe w Stasim Lesie!

Sztafetowe i indywidualne biegi przełajowe

Wrzesień i październik, to tra-
dycyjne miesiące, w których 
realizowane są biegi przeła-

jowe w ramach Mazowieckich 
Igrzysk Młodzieży Szkolnej. W tym roku 
eliminacje powiatowe  odbywały się 
w Komornicy.

Biegi są wdzięczną formą aktywno-
ści fizycznej dostępną dla wszystkich 
bez względu na wiek, jednak bardzo 
wyczerpującą.

Cieszymy się z wyników naszych 
uczniów z gminy i wszystkim gratuluje-
my wyników.

W zawodach wzięli udział ucznio-
wie z powiatów: legionowskiego, wo-
łomińskiego, piaseczyńskiego, otwoc-
kiego i nowodworskiego.

Szczegóły dotyczące zawodów 
znajdują się na stronie www.powiat-le-
gionowski.pl

SIS
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Gminne eliminacje unihokeja ID

XX Bieg Niepodległości

8 października w sali gimnastycznej przy SP Serock odbyły się gminne eliminacje unihokeja ID w ramach rozgrywek 
Mazowieckich Igrzysk Młodzieży Szkolnej. Do turnieju przystąpiły po 2 reprezentacje dziewcząt i chłopców z SP Se-

rock oraz SP Wola Kiełpińska.
SIS

Za nami XX Bieg Niepodle-
głości. Pogoda nie była zbyt 
łaskawa dla organizatorów, 

natomiast część biegaczy była 
z niej wręcz zadowolona.

Bieg cieszył się dużym zainteresowa-
niem, tuż przed końcem zapisów przez 
internet już był wyczerpany limit miejsc. 
Dołożyliśmy wszelkich starań, by każdy za-
interesowany mógł tego dnia pobiec. Do 
wyboru były trasy po 5 i 10 km dla biega-

czy i 5 km dla nordic walking. W skład Se-
rockiej Triady Biegowej wchodził dystans 
5 km, finalnie w biegu wystartowało po-
nad 170 osób. Dekoracji dokonał Burmistrz 
Miasta i Gminy Serock, Artur Borkowski.

Szczegółowe wyniki na stronie 
www.sis.serock.pl. 

Podziękowania za wspaniałą opra-
wę muzyczną dla serockiej grupy bęb-
niarzy Na Rev. Ukłony dla naszych spon-
sorów: Kontra 24 pl Prime Shoot, AGD 

Wroniak i Świerczek s.c., Imprineo pro-
jektowanie & druk, Cat Fit, Sklep Wie-
lobranżowy w Jadwisinie Janusz Dłuż-
niewski, Blossom Beauti Bar, Wiesław 
Winnicki - sołtys wsi Dębe.

Dziękujemy także naszym wolonta-
riuszom: Ani, Zuzie, Krzysztofowi, Alicji 
Martynie, Mai i Wiktorii, którzy wsparli 
nas w organizacji i sprawnym przebiegu 
zawodów.

SIS

V Liga mężczyzn tenis stołowy

I Grand Prix Polski żaków i żaczek
W weekend 30.09-2.10 odbyły 
się Mistrzostwa Polski w te-
nisie stołowym. 1 Grand Prix 

Polski żaków i żaczek  został ro-
zegrany w Sępólnie Krajeńskim. Dobrze 
zaprezentowali się nasi zawodnicy: 
Martyna Sochocka, Oliwia Bradebu-
ra, Nataniel Domała kończąc turniej 
w środku tabeli (miejsca 33-40).

Serdecznie gratulujemy naszemu 
byłemu zawodnikowi - Ignacemu Sła-
wińskiemu (obecnie reprezentujący 
klub Bogoria Grodzisk Maz.), który wy-
grał te zawody.

Więcej informacji na stronie www.
pzts.pl.

SIS

Lokalny tenis stołowy ma  
bogatą historię oraz wycho-
wanków, którymi możemy 

się nieustannie chwalić. Pra-
gniemy dać możliwość rozwoju najlep-
szym zawodników i przyszłość, dzięki 
której będą mogli kontynuować swoją 
pasję do gry w tenisa.

Z chwilą, gdy został powołany 
nowy zarząd klubu, jednym z wyzwań, 
którego się podjął było reaktywowa-
nie V ligi tenisa stołowego. Pomysł, 
który się pojawił wymagał pracy, a 
proces szkoleniowy, który mu towa-
rzyszył, trochę trwał.

Miło nam poinformować, że od 
sierpnia ponownie zgłosiliśmy drużynę 
do V ligi Tenisa Stołowego. Zawodnicy 
spotykają się na treningach w szkole w 
Zegrzu.

Obecnie zawodnikami są: Krzysz-
tof Szymański, Kamil Zalewski Maciej 
Pieńkosz, Konrad Brodnicki, Sławomir 

Gurgas, Sebastian Pawlak, Kazimierz 
Drabot, Mateusz Cichorski.

Zawodnicy chętnie dzielą się swoim 
doświadczeniem z potencjalnymi na-
stępcami, a młodzież chętnie korzysta z 
rad i ogrywasię pod okiem starszych ko-
legów.

Życzymy udanych startów!
Więcej informacji na stronie: www.

mzts.pl

W niedzielę, 2 października 2022 
roku o godz. 11:00 drużyna KS Sokół 
Serock zainaugurowała sezon ligowy 
w V lidze tenisa stołowego (grupa B). 
Niewątpliwie jest to ważny moment 
dla naszego klubu, gdyż wracamy do 
ligowej batalii po kilkuletniej przerwie. 

Naszym pierwszym przeciwnikiem była 
drużyna Macovii II Maków Mazowiecki, 
z którą zmierzyliśmy się na wyjeździe.

V liga mężczyzn (grupa B)
 macovia II maków 
– kS Sokół Serock 8:5
Skład Sokoła: M. Pieńkosz, K. Szy-

mański, S. Pawlak, K. Brodnicki. Zagrali 
również M. Cichorski oraz K. Drabot.

Punkty zdobyli: M. Pieńkosz 3.5 pkt; 
S. Pawlak 1.5 pkt.

16.10.22 r. w SP Zegrze odbył się 
mecz KS SOKÓł Serock UATS BATIMEX 
III Pruszków Mecz zakończony wyni-
kiem 2:8.

Terminarz i wyniki na stronie
http://ligi.mzts.pl/

SIS
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Twin Cities Serock Cup

24 września oficjalnie zostało 
otwarte nowe boisko piłkar-
skie w Jadwisinie. To właśnie 

tutaj  został rozegrany tego-
roczny międzynarodowy turniej piłkar-
ski Twin Cities Serock Cup dla rocznika 
2012.

Na realizację zadania gmina otrzy-
mała dotację w kwocie ponad 7 mln zł 
z Rządowego Funduszu Polski ład, 
z Programu Inwestycji Strategicznych. 
Budowa boiska trwała nieco ponad 
6 miesięcy. W efekcie powstało peł-
nowymiarowe boisko do piłki nożnej. 
Nie zabrakło koniecznego wyposażenia 
boiska: profesjonalnego oświetlenia, 
piłkochwytów, ławek dla zawodników 
rezerwowych i sędziów, elektronicznej 
tablicy wyników, trybun, czy nagłośnie-
nia. W ramach zadania powstała także 
trzytorowa bieżnia o nawierzchni po-
liuretanowej ze skocznią w dal, a wokół 

terenu wybudowano nowe oświetlenie 
i parkingi.

W oficjalnym otwarciu, któremu 
przewodniczył Prezes Spółki Serockie 
Inwestycje Samorządowe Marek Bąbol-
ski uczestniczyli zaproszeni goście. 
Nie zabrakło delegata z Bułgarskiego 
Miasta Partnerskiego Dryanovo, prze-
wodniczącego Rady Miejskiej Mariusza 
Rosińskiego, Przedstawiciela Rady Po-
wiatu, dyrekcji SP Jadwisin, Probosz-
cza parafii św. Antoniego w Woli Kieł-
pińskiej ks. Andrzeja Marchlewskiego, 
przedstawicieli Urzędu Miasta i Gminy 
w Serocku, delegacji zarządu KS Sokół 
Serock, Delegata PZPN Mirosława Star-
czewskiego, Wiceprezesa ds. szkolenia 
MZPN Adama Orlikowskiego, rodziców, 
mieszkańców i kibiców.

dziękujemy naszym sponsorom:
Piek Hurt - odział w Serocku,
Jadar,

modern Logistics,
Skoda auto wimar,
tetracom i  trans floris Budownic-

two mieszkaniowe i jednorodzinne. 
Do turnieju zostało zaproszonych 

12 drużyn.
Drużyny zostały podzielone na 

2 grupy eliminacyjne, gdzie każdy z każ-
dym rozegrał swoje spotkania. 

Zwycięską drużyną III Twin Cities Se-
rock Cup została drużyna GIGANT SMI-
LE z Legionowa!

II miejsce Ruch Radzionków
III miejsce Lokomotiv Dryanovo
Puchary, medale i nagrody wręczył 

Burmistrz Miasta i Gminy Serock Artur 
Borkowski.

Serdecznie dziękujemy za udział 
w turnieju. Gratulujemy zwycięzcom.

Mamy nadzieję, że boisko będzie 
dobrze służyło lokalnej społeczności.

SIS


